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- Schválili jsme Výroční zprávu 
o Bude dostupná na našich stránkách – a už nikoli ve sborovně (nemá smysl ji pořád tisknout). 

- Výsledky inspekce 20. 9. 2018 
o Byli jsme chválení za profesní portfolia. 
o Jinak nezjistili zhola nic. 
o Prošli nám ŠVP, třídní knihy, přečetli naši společnou reakci po minulé inspekci a zase odjeli. 
o Inspekční zprávu ještě nemám, bude k dispozici do 30 dnů. 

- šablony 
o Děkuji za spolupráci při přípravách projektu. 
o Podání projektu se zaseklo na administrativní drobnosti, kterou ale řeším a pravděpodobně 

do konce týdne ho podám. 
o Je tu oproti minulému týdnu jedna změna 

 Udělal jsem v tabulce drobnou chybu – tím pádem jsem nemohl podat „Zapojení 
odborníka do ZUŠ“ 6x, ale pouze 3x. 

o Ale ono se nic tak hrozného neděje. Počítejte s tím, že pokud bude projekt schválený – a já 
počítám, že bude – uspořádáme si v lednu ještě speciální poradu, na níž si rozdělíme úkoly, 
předám vám vzory dokumentů, řekneme si termíny. 

- Šablony s MŠ 
o Obrátila se na mě Adéla Kováčová, že MŠ má také schválené šablony a že nás prosí, abychom 

jim udělali nějakou výuku hudebních nástrojů. Mělo by to proběhnout několikrát. 
Podrobnosti zjistím příští týden. 

o Mohli bychom to pojmout jako propagaci a nábor. 
- Nabídka z APIV 

o Je možné za peníze popsat příklad dobré praxe. 
o „Rozsah 1 tématu, projektu, kazuistiky je 2-10 stran. Jako termín bych ráda navrhla 11. 11. 

2018 (skoro 4 týdny), s tím, že máme možnost doladění, doplnění textu. 
o Tato aktivita je v projektu hrazena zvlášť, konkrétně 250,- Kč za tištěnou stranu (autorský 

honorář).“ 
- Informace ze ZUŠ Police nad Metují 

o ZUŠ Police nad Metují je v nějakém projektu a vytvářejí výukové materiály. Můžete je vidět a 
případně použít na adrese www.cz.charanga.com/  

o Vypadá to moc pěkně! Určitě to půjde použít na interaktivní tabuli. 
- ZUŠ Open 

o 31. 5. – 1. 6. 2019 
- Parkování na opravených parkovištích u školy 

o Řeším to, řeším, ale moc jsem toho nedořešil. 
o Na Čapkově to asi necháme tak, jak je, na Divadelní chci zabrat buď panely směrem ke 

kostelu, nebo pár míst na parkovišti směrem ke kinu. 
- Interaktivní projektory 

o V září mi volala Ing. Jana Trombíková z KÚ MSK. Nabídla nám, že nám kraj dá až 100.000,- na 
interaktivní tabule s tím, že z vlastních peněz dokoupíme všechen zbytek - notebooky, 
pojízdnou tabuli, instalaci, software … 

o Celé to musí proběhnout do konce března 2019. 

http://www.cz.charanga.com/


o Pokud budeme úspěšní, dáme je do učebny Nauky o hudbě a do spodní učebny VO. 
- Kalendáře 2019  

o budou tentokrát z projektu Květy a kytice. Zaplatí je MAS. 
- Budeme vyměňovat kopírky a tiskárny 

o Asi příští týden 
o Výměna může nějakou dobu trvat, buďte proto trpěliví. 

- nezapomeňte  
o na školení Klasifikace 7.11. 

 Toto školení bude o týden později – 14. 11. 9 – 11 hodin.  
o na ukázkovou hodinu 12.11. 

 Tohle ale nevím, jestli vůbec proběhne – prý se prozatím nikdo nepřihlásil. 
- školní mailové adresy 

o Je to trochu k zbláznění, ale podle pokynů, které přišly z kraje, musím naše adresy 
zaregistrovat v Office 365. Pro vás to znamená, že dostanete novou adresu, kde si budete 
vaše mailové adresy kontrolovat. 

o Prozatím je stále platná ta adresa, na níž jsme se domluvili v srpnu, do vánoc vám ale pošlu 
novou. 

- Projekty 
o Během listopadu se dozvíme, jestli náš Erasmus+ KA1 projekt, který jsme plánovali vloni, 

náhodou nebude dodatečně schválený. Pokud ano, budu určitě dost váhat, jestli ho 
neodmítneme – přeci jenom nás trochu zaměstnají šablony. 

o Bude probíhat projekt ze Šablon II. 
o Někdy na jaře se rýsuje mezinárodní festival pěveckých sborů partnerských měst Rýmařova. 

To je ale taky závislé na dotacích z nějakého projektu. Ty se bude snažit zajistit město 
Rýmařov. 

o Pořád probíhá projekt APIV – Jedinečností uměleckého výrazu k inkluzivnímu uměleckému 
vzdělávání – řízený UP Olomouc. 

 V rámci něho budeme mít v sále tu ukázkovou hodinu ZUŠKABANDU. 
o Portedo 

 Snažím se sem pořád dostat toho Jana Svobodu. 
 Bude probíhat školení CLIL. 
 Podrobnosti ale pořád zatím nevím. 

- Měli bychom dostat přidáno  
o od 1. ledna 
o Konečně by se to mělo týkat i nepedagogů.  
o Oficiálně ale zatím nic nevím, informace máme jenom z médií. 

- Připomínám 
o Tak jako v minulých letech i letos máme za povinnost se každý měsíc stavit v kanceláři a 

podepsat tam výkaz žáků a rozvrh hodin. Tímto podpisem pak ručíte za to, že děti, které jsou 
tam uvedeny, skutečně do ZUŠ chodí. 

- Placení na půl roku či rok 
o Placení školného kontrolujte – je to povinnost každého učitele. Poznáte to snadno v iZUŠ. 
o Těch, kteří požádali o měsíční splátky, je velmi málo. 
o Nezapomeňte v lednu dětem připomenout, že je třeba zaplatit na další půlrok. 

- Chce někdo zdarma na výlet do Police nad Metují? 
o 3. listopadu jede ZB na koncert 

- Akce  
o Pište všechno do iZUŠ – já podle toho dělám odměny. 

 Pokud tam akce nenapíšete, já o ní nevím a odměnu nedostanete. 



 S odměnami to stejně zvlášť teď nebude valné.  
o 5. – 9. prosince letím do Dublinu na kontaktní seminář Erasmu+ KA2. 

 Zkusím něco domluvit – tentokrát i pro děti. Ale moc bych se do toho nehrnul, ať se 
nezahltíme. Budu hledat partery, kterých bude málo a kteří budou schopní se 
domluvit na projektu s uměleckým podtextem. 

- Další porada 
o Pokud se nestane nic neočekávaného, bude další porada ve středu 9. 1. 2019 v 10 hodin – je 

to hned první den po prázdninách.  
- Dotazy, připomínky 

o Dva dotazy odborů: 
 Je možné zvýšit příspěvek zaměstnavatele na důchodové připojištění na 200,- Kč 

nebo i víc? 

 Odpověď – ano, to je bez problémů možné, dokud nám to možnosti 
prostředků na účtu FKSP dovolí. Propočítáme, o kolik bude možné příspěvek 
zvýšit a uděláme to. Domluva je ale taková, že až budou možnosti FKSP 
v budoucnu zase nižší, což se může stát, bude příspěvek zase snížený. 

 Je možné z FKSP dotovat stravenky jako třeba Sodexho? Je možné chodit na obědy 
jinam, než do jídelny Gymnázia a SOŠ? 

 Odpověď – ne, tohle není možné. Podle přísných pokynů našeho zřizovatele je 
možné příspěvek poskytnout jedině na obědy, které si odebereme v krajském 
stravovacím zařízení. 

o Silvie Jablončíková informovala o chystané soutěžní přehlídce LDO v dubnu 2019. Bude 
třeba, abychom jí pomohli s organizací – podrobnosti domluvíme na dalších poradách. 

o 25. 10. bude v knihovně vernisáž výstavy ke 100. výročí republiky – hudbu se pokusí zajistit 
Martina Mácová. 

o 5. 12. bude další výstava VO – hudbu zajistí Soubor staré hudby Zdeňky Rýdlové. 
o 5. 12. proběhne klavírní festival Petra Bazaly – organizuje Eva Hradilová – podrobnosti budou 

známé po 15. 11., kdy je uzávěrka přihlášek. 
o Paní učitelka Eva Hradilová byla upozorněna, že chce-li vycestovat s žáky na soutěž, je třeba 

nejdřív požádat ředitele o dovolení a pak teprve vyžadovat zajištění suplování. I tak jí ale 
cesta do Opavy na Magický klavír byl povolen a supl bude zajištěný. 

 


